
P20-2S-PU 产品资料
产品尺寸：201*91*89cm
产品净重：58KG
产品包装尺寸：2 箱包，箱 1：74.5*72*53cm//箱 2：83*51.5*66.5cm
产品毛重：箱 1：44.35kg//箱 2：21.75kg
沙发面料材质：仿皮 PU。
沙发框架：实木框架（桉木）

产品承重：750LBS
沙发脚：塑胶材质，高度为 3cm
沙发扶手上的软包可以拆卸，拆卸下来可以当做腰枕放在后面。但是不建议拆洗。

靠背的 2 个大靠包，可以拆卸，但是不建议拆洗。不能翻面使用。

每个座位单个储物空间：64*70*13.5cm 空间大概：3796.6 立方英寸（2.2 立方英尺），

可以存放一些日常的杂物，例如杂志，被子枕头等轻小件的东西。

关于色差：由于绒布的特殊性，在不同光线下显示的颜色会不太一样。

关于尺寸：软体沙发的特殊性，手工测量会有 2-4cm 的误差。

日常清洁&保养：

Sofa Care & Maintenance
A:Daily Cleaning
 Use a clean&soft cloth or vacuum regularly to remove dust and debris.
 For faux leather sofas, wipe with a slightly damp soft cloth and then dry with a dry cloth.
 For fabric sofas, use a suitable fabric cleaner for spot cleaning.
B:Daily Care
 Avoid Direct Sunlight
Prolonged exposure to direct sunlight may cause fabric fading and leather cracking.
It is recommended to place the sofa away from direct sunlight or use curtains/blinds to block it.
 Spill Management
Immediately blot spills with a clean absorbent cloth (do not rub) to prevent liquid penetration
into fibers.
For stubborn stains, use a professional cleaner and test it first on a hidden area.
 Cushion Care
Regularly flip and pat cushions to keep them fluffy and evenly supported.
Avoid sitting in the same spot for extended periods to prevent sagging.
 Frame & Leg Check
Check screws and connectors every 3-6 months to ensure stability.
Lift the sofa when moving; do not drag to avoid damaging the base structure.
 Avoid Harsh Chemicals
Do not use bleach, alcohol, or abrasive cleaning tools to avoid damaging fabric surfaces.

沙发总特点：实用型软包双人位沙发，风格简约、带有收纳功能，面料材质为 PU。沙发拥

有宽大扶手和松软靠背，舒适包裹感好，坐在沙发上如坐在云朵般的感觉。

适用环境：



1.适合做为小家庭房或客厅使用的沙发

2.适合出租公寓中的客厅使用

3.大家庭的书房，游戏室，卧室，办公房使用。

三、主要卖点（英文部分仅供参考如下）：

✅ Deep Cushioned Comfort — Overstuffed backrest and armrests provide ultimate relaxation
after a long day.
✅ Durable Faux Leather Upholstery — Water-resistant, easy to clean, and built to last for
everyday use.
✅ Minimalist Modern Design — Sleek black finish fits seamlessly into any decor style, from
modern to transitional.
✅ Space-Saving 2-Seater — Perfect for apartments, small living rooms, or dorm setups.

1. Hidden Storage Under Seat Cushions
Lift-up seat design reveals a spacious hidden compartment — perfect for storing blankets, pillows,
remotes, or seasonal items.

2. Smart Space-Saving Solution
Maximize your living room’s functionality without sacrificing style. Ideal for small apartments,
studios, or any home where storage matters.

3. Clutter-Free Living Made Easy
Keep your space tidy and organized by hiding everyday essentials out of sight, yet always within
reach.

4. Durable and Easy Access Design
Smooth lift-up mechanism makes it effortless to access the hidden storage while maintaining seat
stability and comfort.

5. Multipurpose Utility Meets Comfort
Enjoy plush seating while taking advantage of built-in storage — two functions in one sleek,
modern sofa.

中文卖点描述：

1.隐藏式储物空间

坐垫下方设计有大容量储物区，可轻松收纳毛毯、靠垫、书籍等日常杂物，让客厅更整洁。

2.一物多用，节省空间

沙发与储物柜合二为一，特别适合公寓、小户型等对空间利用要求高的家庭。

3.轻松掀起，拿取方便

轻松掀起坐垫即可取物，使用便捷，不影响正常坐感。

4. 设计简单大方，与任何装修都百搭。

5. 面料亲肤柔软，易于清洁，坐感舒适，适合下班回到家坐沙发上放松身体

6. 沙发总长 200cm，总宽度是 87.5cm,适合多种空间



产品尺寸图：

产品实拍图：




